
Sindikat Instituta "Jožef Stefan" 

L J U B L J A N A 

Z A P I S N I K  št. 7/15 

  

seje Izvršilnega odbora sindikata SVIZ/IJS z dne 6. 5. 2015 ob 15.00, ki je potekala v sejni sobi Fizike. 

Prisotni: K. Ernestl, Z. Jernejc, G. Kramberger, T. Martun, J. Pungerčar, T. Ručigaj,  M. Štraus, I. Zajc. 

Odsotnost zaradi službenih obveznosti, dopusta ali bolniške odsotnosti so opravičili: R. Bevc, I. Falnoga, 
A. Fekonja, C. Filipič, M. Gams, M. Koželj, R. Pergarec, G. Tavčar. 

Vabljena sta bila tudi sindikalna zaupnika, nečlana IO SVIZ/IJS B. Črnič in B. Žefran, ki sta svojo odsotnost 
opravičila.   

  

1. Potrditev točk dnevnega reda in pregled zapisnika seje z dne 6 5. 2015 

Prisotni so potrdili točke dnevnega reda, pregledali in potrdili zapisnik seje z dne 15. 4. 2015, ostali člani se 
bodo o zapisniku izjasnili po elektronski pošti. 

  

2. Tekoče zadeve 

a)         S sprejetjem novega statuta, potrjenega na letni skupščini 2015, imamo v IO SVIZ/IJS 15 članov. 
Ugotavljamo, da seje velikokrat niso sklepčne zaradi prenizke udeležbe članov, zato J. Pungerčar predlaga, 
da član, ki ve, da se seje ne bo mogel udeležiti, pooblasti profesionalno sindikalno zaupnico (ki je na sejah 
vedno prisotna), da namesto njega glasuje, saj je tako več možnosti za sklepčnost sej. 

b)         Pungerčar je poročal, da sta se z I. Zajcem ponovno sestala s pravnikom SVIZ-a  J. Zupančičem, da 
so se ponovno pogovorili o možnosti ustavne pritožbe glede vplačevanja delodajalca v II. pokojninski 
steber, ki nam je bilo s poročilom Računskega sodišča v lanskem letu odvzeto, prav tako je šlo pri tem tudi 
za ustrezno odredbo, ki je po naše »povozila« zakon. Vemo, da omenjena pravica z ustavo ni dana, ampak 
gre le za možnost, prepovedana pa tudi ni. I. Zajc, kot tudi ostali člani IO SVIZ/IJS, se s tako na hitro 
sprejetimi Uredbami, ki celo spreminjajo veljavne zakone, ne strinjamo in še vedno ostro in ogorčeno 
protestiramo, saj menimo, da je to diskriminacija do zaposlenih v javnem sektorju na podlagi delodajalca. 
G Kramberger predlaga, da se sproži ustavna pritožba, saj uredba zajema vse delavce zaposlene v javnem 
sektorju in ne le tiste na javnih zavodih, čeprav pravniki na SVIZU menijo, da bo pritožba zavrnjena oz. je 
mogoče niti ne bodo obravnavali. Ampak, če ne poizkusimo, tega z gotovostjo ne moremo vedeti. 

Sklep 1: Pozivamo SVIZ, da sproži ustavni spor v zvezi z nezmožnostjo delodajalcev celotnega javnega 
sektorja, da vplačuje svojim zaposlenim dodatno pokojninsko varčevanje v II. pokojninski steber (kolektivno 
PDPZ, poleg tistega pri Modri zavarovalnici po posebnem zakonu) ali pa naj se najde drugo pravno sredstvo 
za ponovno vzpostavitev možnosti vplačevanja v II. steber zaposlenim javnega sektorja. 

č)       J. Pungerčar je prisotne seznanil, da bo  7. 5. 2015 ustanovni zbor sindikalne konference visokega 
šolstva in znanosti OO Ljubljane in okolica, 11. in 12. 5. 2015 pa izobraževalni seminar za sindikalne 
zaupnice in zaupnike SVIZ v visokem šolstvu in znanosti. 

d)       M. Štraus je poročala, da se je udeležila protestnega shoda proti prostotrgovinskim sporazumom v 
soboto 25. 4. 2015 na Prešernovem trgu in pred skupščino, vendar je bila udeležba precej nizka, vsega 
nekaj več kot 100 oseb. Kljub relativno nizki udeležbi protestnikov je bil shod medijsko opažen (tudi z IJS 
je bilo opaziti nekaj oseb). 

  

3. Izlet in piknik 



a)         M. Štraus je prisotne seznanila, da se na izlet v Nemčijo ni prijavilo zadostno število oseb. Nekateri 
člani so menili, da je izlet predrag, drugim ni bila všeč destinacija. Težko je ustreči vsem, saj je preveč 
različnih želja. Na predlog nekaterih članov, da bi izlet trajal le dva dni, bi lahko obiskali slovaško glavno 
mesto Bratislavo. Izlet je v rednem programu agencije Kompas in je tudi cenovno zelo ugoden. Prisotni so 
se strinjali, da se razpiše krajši, cenovno ugodnejši izlet v istem terminu kot predhodni, to je konec meseca 
maja. V kolikor se na izlet ne bo prijavilo zadostno število članov, bomo v jesenskem času organizirali  dva 
enodnevna izleta. 

b)         Vsakoletni sindikalni piknik bomo organizirali  v petek, 5. 6. 2015, na lokaciji Reaktor - Brinje, ne glede 
na to, da so nekateri člani predlagali prostor za piknik pri Ribiški družini Barje ob Ljubljanici ali piknik prostor 
družine Kokalj v Dragomlju. Po ogledu obeh prostorov ugotavljamo, da je piknik  prostor na Reaktorju 
idealen, saj veliko članov pripelje s seboj družine, ki imajo povečini majhne otroke in je okolica na Reaktorju 
za njih relativno varna. Predlog, da bi bil piknik ob Ljubljanici se nam sicer zdi odličen, vendar po ogledu 
prostora na lokaciji ribiške družine Barje ugotavljamo, da obrežje Ljubljanice, ki je oddaljeno približno 20 
do 25 m stran od piknik prostora, ni zadovoljivo ograjeno in zavarovano ter kot tako popolnoma neprimerno 
za majhne otroke, nesreča pa nikoli ne počiva. Drugi prostor na lokaciji Dragomlja pri družini Kokalj, ki je 
idealen za piknik dogodke, pa je žal za leto dni v naprej oddan. Morda se za najem in rezervacijo tega 
prostora lahko pričnemo pogovarjati po letošnjem pikniku. M. Štraus je tudi povedala, da se bo lokacija 
piknik prostora in tenis igrišča v kratkem obnavljala, tako da bo še bolj ugodna in udobna za piknike, ki jih 
je na Reaktorju iz leta v leto več. Mize in klopi so že rezervirane pri PGD Brinje, šotor s štirimi členi pa pri 
PGD Črnuče. 

  

4.  Solidarnostna pomoč 

Članu, ki je zaprosil za solidarnostno pomoč zaradi finančne stiske, ki ga je doletela ob selitvi družine v 
večje stanovanje, so prisotni člani IO SVIZ/IJS, s 5 za in 2 vzdržanimi glasovi, izglasovali 200 EUR pomoči 
solidarnostnih nepovratnih sredstev. Na podlagi dokumentov, ki jih je prosilec priložil, sedanji pravilnik to 
namreč dopušča. Člani IO SVIZ/IJS, ki na seji niso bili prisotni, so pomoč potrdili po e-pošti. 

Nujno in kar najhitreje moramo posodobiti Pravilnik o solidarnostni pomoči nepovratnih sredstev, da 
natančno opredelimo, v katerih primerih posameznik lahko zaprosi za nepovratna sredstva. O tem bomo 
predvidoma odločali na naslednji seji IO. 

  

5. Razno 

a)      Z. Jernejc je poročala, da bo letošnji regres izplačan v mesecu juniju skupaj z obračunom majske 
plače in v enaki višini kot lansko leto. Predlagala je, da člane seznanimo o višini in datumu izplačila regresa, 
ker nekateri že sprašujejo, kdaj in v kolikšni višini bo izplačilo,  zato smo sklenili, da bomo člane o tem 
obvestili. 

b)      V tem mesecu smo imeli na IJS primer delavca, ki je izgubil službo iz poslovnih razlogov. Menimo, 
da bi bilo nujno potrebno izdelati strategijo ohranitve delovnih mest. 

  

Seja je bila končana ob 16.10, vodil jo je I. Zajc.                        Zapisnik je pripravila Metka Štraus 

                                                                                                Zapisnik je pregledal I. Zajc 

Ljubljana, 14. 5. 2015 

  

Poslano:           - članom IO SVIZ/IJS 
                        - članom NO SVIZ/IJS 
                        - predsedniku ZS IJS 
                        - članom UO IJS (delegiranih z IJS) 
                        - direktorju IJS 
 


